
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община 

Относно:  

Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 

градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична 

община  

 

Здравейте, Бих искалa да изкажа възмущението си от готвената промяна за отпадане на 

1 точка при кандидатстване на дете от ясла за градина. Aз смятам ,че трябва да се даде 

гратисен период, защото са много родителите в заварено положение, които ще бъдат 

ощетени от отпадането на тази една точка без предварително да са известени.   

  Децата записани в яслени групи в ДГ продължават автоматично в градински такива, 

докато СДЯ се отписват и кандидатстват отново. НЕ СЕ ПОСТИГА 

РАВНОПОСТАВЕНОСТ, както се твърди в доклада, а дискриминация!!! 

Равнопоставеност би се постигнала, ако всички деца след яслена група кандидатстват 

отново . 

  В случай, че приемете новата Наредба в нарушение на всички законови основания, за 

което ще си понесете съответните последствия, би следвало поне да предвидите 

гратисен период на прилагането й поне за една година, за да има време хората да се 

информират, подготвят и да кандидатстват при новите условия. Иначе се стига до 

абсурда родителите, кандидатствали при условията на сега действащата Наредба, да се 

изправят пред нови, дискриминационни условия при свършен факт и да се налага да 

напускат работа, за да могат да се грижат за децата си, неприети в детска градина.  

 

 

 

Поздрави, 

Галя Мирова   


